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§ 1 
 
 
 
§ 2 

Välkommen ny ledamot 
Karin Bouma som är ny ledamot för KI presenterar sig och en presentationsrunda 
av övriga ledamöter och tjänstemän i rådet följde.  
 
Utseende av ordförande och justeringsperson 
Zilla Jonsson utsågs att jämte ordförande Ewa Ehrenborg justera protokollet. 
 

§ 3 

 
Godkännande av dagordningen 
Godkändes.  
 
 

§ 4 
 

Föregående protokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll. 
 
 

§ 5 Aktuella frågor 
Ewa informerar om att KI just börjat förbereda sig inför arbetet med att 
respondera på NVKR:s nationella plan för att förbättra sjukvårdens 
kompetensförsörjning. NVKR ska redovisa sitt uppdrag den 25 oktober och 
synpunkter ska vara inhämtade innan dess.  
 
Anna Carin Wahlberg berättar från RVKR:s möte där Yvonne Lettermark deltog. 
Där hölls bland annat en redovisning från lärosätena avseende söktryck och 
genomströmning, Vidare lyftes en fråga om specialistsjuksköterskeutbildningen 
och betald sådan. När det gäller Yvonne Lettermarks arbete med ”God och nära 
vård” är det viktigt att vi löpande bevakar utvecklingen av detta.  
 
Ewa berättar att KI nu formulerat ett svar på remissen: ”Hållbar och 
högkvalitativ läkarutbildning och klinisk forskning – förslag till ett reviderat 
ALF-avtal”. Svaret ska inom kort skickas in till Utbildningsdepartementet.  
 
Slutrapporten av TASK-force ALF & USV-utvärdering är nu klar. Man har 
arbetat inom 6 olika områden som identifierades utifrån ALF- och USV-
utvärderingarna. I rapporten finns ”Åtgärder” samt ”Status” på de olika frågorna 
upptagna. Man föreslår att TASK-force ska fortsätta att hålla i arbetet kring 
uppföljning och åtgärder och rimligen också förbereda för nästa utvärdering 
2026. Framgent föreslår man att respektive organisation (KI och Region 
Stockholm) utser 4 personer var att delta i gruppen. Mer information och beslut 
kommer från Ledningsgruppen. 
 

§ 6 
 
 

Budget 2025 
Magnus Hammarberg föredrar det förslag till budget 2025 som också hade 
bifogats handlingarna till mötet. 
 

 Utbildningsrådet beslutar: 
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- att överlämna bifogat budgetförslag till Ledningsgruppen KI – Region 

Stockholm för vidare beslut 
- att förklara beslutet omedelbart justerat 
 
Inför beslut gällande budget 2026 önskar KI att posten ”Statsbidrag för vissa KI-
utbildningar enl. regionalt ALF-avtal” ses över då beloppet inte justerats upp på 
flera år. 
 

§ 7 
 

Beslut om spridning av EPA-foldrar för information till regionens  
verksamheter kring träning och bedömning i VFU på 6-åriga  
läkarprogrammet 

 Anna Kiessling redogör för de två foldrar med information om EPA och 
bedömning av VFU i det 6-åriga läkarprogrammet som läkarprogrammets 
programnämnd fastställt vid sitt möte den 17 juni. Den ena foldern är en 
övergripande information till VC-chefer och medarbetare och den andra en mer 
utförlig till handledare. 

 
Utbildningsrådet beslutar: 
 
- att stå som avsändare till de två foldrar som tagits fram för stöd i träning och 

bedömning i VFU inom ramen för det 6-åriga läkarprogrammet 
- att kommunikationen av foldrarna ut i regionen går från Utbildningsrådet via 

FoUU-kommittéerna som sedan sprider vidare inom sina organisationer 
 
En informationstext och en PPT samt foldrarna går ut som ett informationspaket 
i augusti.  
 
 

§ 8 
 

Aktuellt från arbetsgrupperna 
Arbetsgruppen för Pedagogisk kompetens har efter UR:s förra möte kommit 
fram till att det behövs ytterligare en justering i modellen för pedagogisk 
kompetens. Ett reviderat förslag hade bifogats handlingarna till mötet. 

 
Utbildningsrådet beslutar: 
 
- att fastställa modell för pedagogisk kompetens enligt förslag från 

arbetsgruppen 
- att förklara beslutet omedelbart justerat 
 
Ordförandena för arbetsgruppen KUA har ställt frågan om UR kan finansiera en 
föreläsare vid en gemensam uppstartsdag för personal verksamma inom KUA. 

 
Utbildningsrådet beslutar: 
- att finansiera kostnad för föreläsare vid uppstartsdag för personal inom 

KUA. 
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- att förklara beslutet omedelbart justerat 
 
 

§ 9 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 10 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
§ 11 
 
 

Fortsatt process och nästa steg i arbetet med AKA                       
Susanne och Anna Carin redogör för status och tankar kring respektive 
organisations arbete kring AKA just nu. Regionen vill involvera de enskilda 
lärosätena tidigt. Fördelningen av AKO:r ute i verksamheterna är också viktig att 
ta upp. Rådet diskuterar och kommer fram till att Anna Carin och Karin från KI 
samt Susanne och Marlene Lindblad från Region Stockholm tar fram en 
uppdragsbeskrivning varefter en grupp som ska arbeta med frågan utses. 
Innehållet i avtalet är en del, adjungering eller ej är vidare viktig att ta hänsyn 
till. Gruppen presenterar ett förslag till uppdragsbeskrivning vid UR:s möte i 
september. 
 
 
Anmälningsärenden     

o Protokoll LG 240418  
o Protokoll Forskningsrådet 240416  
o Protokoll Forskningsrådet 240513  
o UR:s förslag till LG avseende strategiska satsningar  
o Remissvar på Utvecklat samarbete för verksamhetsförlagd utbildning – 

långsiktiga åtgärder för sjuksköterskeprogrammen (SOU 2024:9)  
Remiss av betänkandet Utvecklat samarbete för verksamhetsförlagd utbildning – 
långsiktiga åtgärder för sjuksköterskeprogrammen (SOU 2024:9) - Regeringen.se 
 
 Lades till handlingarna. 
 
 
"Organisatorisk socialisering och onboarding – Hur kan vi förbereda våra  
studenter för arbetslivet?” 
Elin Frögeli ger en kortare föreläsning där hon berättar om sin forskning 
Kring att få till en lyckad och hållbar etablering i yrkeslivet. Forskningen har  
primärt handlat om sjuksköterskors etablering i arbetslivet.  
 
 

 Vid protokollet, 
 
 

Christina Joos 
 
 
 
Justeras,                                                       Justeras, 
 
 
Ewa Ehrenborg                                            Zilla Jonsson 

 

https://www.regeringen.se/remisser/2024/02/remiss-av-betankandet-utvecklat-samarbete-for-verksamhetsforlagd-utbildning--langsiktiga-atgarder-for-sjukskoterskeprogrammen-sou-20249/
https://www.regeringen.se/remisser/2024/02/remiss-av-betankandet-utvecklat-samarbete-for-verksamhetsforlagd-utbildning--langsiktiga-atgarder-for-sjukskoterskeprogrammen-sou-20249/
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